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sentada per un particular, que tracta 
d' utilisar unasayguas d'un pou de 
sa propietat, se nxnbrin perits pera 
que practiquin un reconeixement ab 
els dos mestres d' obres de la vila. 

Llegida pel Sr. Saderra una carta 
del maqués de Camps, sobre la unió 
de [las carreteras de Sta. Coloma à 
St. Joan de las Abadessas ab la de 
Gerona, s' acordà enviar una solici-
tut al Ministre de Foment pera que s' 
actuin aquets trevalls aviat, ja que 
una altra solicitut presentada fa 
temps, sobre 'I matex particular, s' 
havia perdut en lo ministeri de foment 
y digué lo Sr. Llosas que això de per-
dres los expedients en las oficinas del 
Estat provaba una vegada mes lo be 
que'ns administrar». 

Llegida una solicitud del barri del 
Campdenmàs s' acordà que passés à 
la Comissió de Foment. 

Lo Sr. Daudi manifestà qu' en 1' 
excorxador hi faltavan llums de pe
troli y 's deixà encarregat 1' assumpto 
ú la Comissió de Foment; à petició del 
Sr. Solanich s' acordà colocar un 
llum eléctrich en lo carrrer del Rech 
y, manifestant lo Sr. Arcalde que 'Is 
vebins del carrer de la Salut, també 
demanavan llums, s' acorda colocar-
ni un. 

Lo Sr. Casabó demanà la paraula 
pera que fent referència à nua moció 
presentada pel Sr. Llosas en la última 
sesió, se posés à I' ordre del dia en la 
vinenta, I' expedient sobre la barreja 
de las ayguas de la rivera de Ridaura 
ab las de la Pinya per algunas con
sideracions molt atinadas que feu, à 
las que contestà'I Sr. Gelabert, (que 
era de la junta que había.de dicta
minar sobre això ja fa temps) que, 
per ell no hi había inconvenient en 
que 's barrejessen aquellas ayguas, 
perquè algunas ciutats populosas, 
aprofltan ayguasNde rius caudalosos 
com lo Tàmesis, Sena y Llobregat, 

ayguas brutas y de tots colors, però 
que per medi de filtres se logra ferlas 
potables; que per lo tant no hi ha cap 
perill que 's barregin perquè aixis ab 
mes caudal d aygua la vila seria mes 
neta de loqu 'esavuy que prou ho 
necesita; que I' aygua potable es I' ay
gua ben filtrada y que creya se va fer 
una imprudència de no aceptar, alla-
vors, las magnifieas proposicions que 
feu lo gerent de la companyia. 

Lo Sr. Casabó digué que no discuti
ria la cuestió d' higiene, però que per 
las paraulas del Sr. Gelabert entenia 
més que 1' assumpto era de verdadera 
importància, y que per lo tan insistia 
en que en la sessió vinenta se discutís 
la solicitud perquè aixis pogués I' 
ajuntament sustreurers tota respon
sabilitat sobre la concessió de tal ba
rreja, y digué al Sr. Gelabert que no 
habiti donat idea dels fiJIres, que si be 
es veritat que I' aygua filtrada es po
table, en aquest cas de la barreja lo 
dit Sr. Gelabert no responia dels fil
tres ni de la instalació. 

Lo Sr. Gelabert insistí, diguent que 
's podían portar totas las ayguas men-
tres fossin ben filtradas, lo Sr. Sade
rra digué que donava la dreta al se
nyor Gelabert com à melje, però que 
de totas maneras I' ajuntament ha de 
treurers tota responsabilitat, y que, 'I 
dictamen que s' esperava d' aquella 
junta, de la qual el Sr. Gelabert ne 
formava part, creya encare no s' ha
via presentat. (1) La discusió anà. 
allargantse y acalorantse fins que do
nant mostras alguns concejals d' im
paciència, lo Sr. Gelabert callà, y I' 
arcalde tencà la sessió. 

Baix la presidència del arcalde se
nyor Saderra y ab majoria de regi-

(1) Tenim entès que 'Is de la junta espe-
t tn se 'Is torni cridar. 


